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Circular No. 15/2015 

 

Increase of HKALL Loan Quota 
「港書網」外借限額增加 

 

 
We are pleased to announce that all eight UGC-funded institution libraries have agreed to increase HKALL 
loan quota for eligible users with effect from Monday, 4 January 2016.  Details are as follows: 
 
八所教資會資助院校圖書館一致同意，由 2016 年 1 月 4 日起增加符合資格讀者的「港書網」外借限額，詳

情如下： 

 

Eligible Users 
符合資格讀者 

Original 
Loan Quota 
原來外借限額 

New 
Loan Quota 
新外借限額 

HKIEd Library users who hold IEdSmart Staff Cards, and enjoy a loan 

quota of 60 items, i.e. Council Members, Academic Staff and 
Administrative Staff of Equivalent Status 
持有「教院通」職員證並享有六十項外借限額的讀者，即校董、教學

人員及相等職級的行政人員 

20 books 

20 本 

30 books 

30 本 

HKIEd Library users who hold IEdSmart Student Cards, and enjoy a 

loan quota of 60 items, i.e. Postgraduate Degree Students (e.g. EdD, 
MEd) 
持有「教院通」學生證並享有六十項外借限額的讀者，即碩士及博士

生 

10 books 

10 本 

15 books 

15 本 

HKIEd Library users who hold IEdSmart Student Cards or Staff Cards, 
and enjoy a loan quota of 40 items, i.e. Students of Credit Bearing 
Programmes, Staff other than Academic Staff and Administrative 
Staff of Equivalent Status  
持有「教院通」職員證或學生證並享有四十項外借限額的讀者，即學

分課程學生、教學人員及相等職級的行政人員以外的職員 

10 books 
10 本 

15 books 
15 本 

 

Kindly note that the new HKALL loan quota of 30 or 15 books will still be included in the requestor’s HKIEd 
Library loan quota.  Please contact the Library’s Circulation Counter at 2948-6658 for further details or 
enquiry. 
 
讀者請留意，新增的「港書網」外借限額依然包括於本校圖書館的外借限額之內。如有任何查詢，請致電

2948 6658 聯絡流通服務台。 

 
 
Sidney Cheng, Librarian 
圖書館館長  鄭保瑛 
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